

وزارة الصناعة والمعادن

الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات

إعلان فرصة الرقم (٢/ص م ط/٢٠٢٣)

تعلم الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات إحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن عن توفر فرصة لإنشاء مصنع لتدوير الإطارات المستهلكة بصيغة المشاركة وحسب المادة ١٥ من قانون الشركات المرقم ٢٢ لسنة ١٩٩٧ في المنطقة الجنوبية والتي تشمل المحافظات (بصره ، ميسان ، واسط ، ذي قار).

فعلى الراغبين الحضور إلى مقر الشركة الكائن في محافظة النجف الأشرف/ ناحية الحيدرية لتقديم عروضهم خلال مدة ثلاثون يوماً من تاريخ نشر الإعلان في الصحف الرسمية.

المهندس

حيدر ناصر ظاهر

المدير العام ورئيس مجلس الإدارة

٢٠٢٣/٢/

MINISTRY OF INDUSTRIAL AND MINERALS
STATE COMPANY FOR RUBBER INDUSTRIES AND TYRES

Announcement Number (2/ IRT / 2023)

The state company for rubber and tires industries one of Ministry of Industry and Minerals companies in Iraq. We are announce the availability of an opportunity to establish a new factory for recycling scrub tires in the form of participation and according to article 15 of companies law numbered 22 at 1997, in the south region which include (Basra, Maysan ,Dhi Qar and Wasit)

Participates can visit our company administration located in (AL Najaf governorate – AL Haydariah district –Karbala road) to get more information, During thirty days since the first published in the official newspaper.

Eng. Hayeder Nasser Dhaher
General Director and Chairman

2023/2/

وزارة الصناعة والمعادن

الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات

إعلان فرصة الرقم (٣/ص م ط/٢٠٢٣)

تعلم الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات إحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن عن توفر فرصة لإنشاء مصنع لتدوير الإطارات المستهلكة بصيغة المشاركة وحسب المادة ١٥ من قانون الشركات المرقم ٢٢ لسنة ١٩٩٧ في منطقة الفرات الأوسط والتي تشمل المحافظات (نجف ، مثنى ، ديوانية).

فعلى الراغبين الحضور إلى مقر الشركة الكائن في محافظة النجف الأشرف/ ناحية الحيدرية لتقديم عروضهم ، خلال مدة ثلاثون يوماً من تاريخ نشر الإعلان في الصحف الرسمية.

المهندس

حيدر ناصر ظاهر

المدير العام ورئيس مجلس الإدارة

٢٠٢٣/٢/

MINISTRY OF INDUSTRIAL AND MINERALS
STATE COMPANY FOR RUBBER INDUSTRIES AND TYRES

Announcement Number (3/ IRT / 2023)

The state company for rubber and tires industries one of Ministry of Industry and Minerals companies in Iraq. We are announce the availability of an opportunity to establish a new factory for recycling scrub tires in the form of participation and according to article 15 of companies law numbered 22 at 1997, in the Middle Euphrates region which include (Najaf, Diwaniyah, and Muthanna)

Participates can visit our company administration located in (AL Najaf governorate – AL Haydariah district –Karbala road) to get more information, During thirty days since the first published in the official newspaper.

Eng. Hayeder Nasser Dhaher
General Director and Chairman

2023/2/

وزارة الصناعة والمعادن

الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات

إعلان فرصة الرقم (٤/ص م ط/٢٠٢٣)

تعلن الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات إحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن عن توفر فرصة لإنشاء مصنع لتدوير الإطارات المستهلكة بصيغة المشاركة وحسب المادة ١٥ من قانون الشركات المرقم ٢٢ لسنة ١٩٩٧ في المنطقة الوسطى والتي تشمل المحافظات (بابل، كربلاء، الأنبار).

فعلى الراغبين الحضور إلى مقر الشركة الكائن في محافظة النجف الأشرف/ ناحية الحيدرية لتقديم عروضهم ، خلال مدة ثلاثون يوماً من تاريخ نشر الإعلان في الصحف الرسمية.

المهندس

حيدر ناصر ظاهر

المدير العام ورئيس مجلس الإدارة

٢٠٢٣/٢/

MINISTRY OF INDUSTRIAL AND MINERALS

STATE COMPANY FOR RUBBER INDUSTRIES AND TYRES

Announcement Number (4/ IRT / 2023)

The state company for rubber and tires industries one of Ministry of Industry and Minerals companies in Iraq. We are announce the availability of an opportunity to establish a new factory for recycling scrub tires in the form of participation and according to article 15 of companies law numbered 22 at 1997, in the Middle region which include (Babylon, Anbar and Karbala)

Participates can visit our company administration located in (AL Najaf governorate – AL Haydariah district –Karbala road) to get more information, During thirty days since the first published in the official newspaper.

Eng. Hayeder Nasser Dhaher
General Director and Chairman

2023/2/

وزارة الصناعة والمعادن
الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات

إعلان فرصة الرقم (٥/ص م ط/٢٠٢٣)

تعلن الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات إحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن عن توفر فرصة لإنشاء مصنع لتدوير الإطارات المستهلكة بصيغة المشاركة وحسب المادة ١٥ من قانون الشركات المرقم ٢٢ لسنة ١٩٩٧ في المنطقة الشمالية والتي تشمل المحافظات (صلاح الدين ، ديالى ، نينوى ، كركوك).

فعلى الراغبين الحضور إلى مقر الشركة الكائن في محافظة النجف الأشرف/ ناحية الحيدرية لتقديم عروضهم ، خلال مدة ثلاثون يوماً من تاريخ نشر الإعلان في الصحف الرسمية.

المهندس

حيدر ناصر ظاهر

المدير العام ورئيس مجلس الإدارة

٢٠٢٣/٢/

MINISTRY OF INDUSTRIAL AND MINERALS

STATE COMPANY FOR RUBBER INDUSTRIES AND TYRES

Announcement Number (5/ IRT / 2023)

The state company for rubber and tires industries one of Ministry of Industry and Minerals companies in Iraq. We are announce the availability of an opportunity to establish a new factory for recycling scrub tires in the form of participation and according to article 15 of companies law numbered 22 at 1997, in the northern region which include (Salahaddin, Diyala, Nineveh and Kirkuk)

Participates can visit our company administration located in (AL Najaf governorate – AL Haydariah district –Karbala road) to get more information, During thirty days since the first published in the official newspaper.

Eng. Hayeder Nasser Dhaher
General Director and Chairman

2023/2/

وزارة الصناعة والمعادن

الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات

إعلان فرصة الرقم (٦/ص م ط/٢٠٢٣)

تعلم الشركة العامة للصناعات المطاطية والإطارات إحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن عن توفر فرصة لإنشاء مصنع لتدوير الإطارات المستهلكة بصيغة المشاركة وحسب المادة ١٥ من قانون الشركات المرقم ٢٢ لسنة ١٩٩٧ في محافظة بغداد.

فعلى الراغبين الحضور إلى مقر الشركة الكائن في محافظة النجف الأشرف/ ناحية الحيدرية لتقديم عروضهم ، خلال مدة ثلاثون يوماً من تاريخ نشر الإعلان في الصحف الرسمية.

المهندس

حيدر ناصر ظاهر

المدير العام ورئيس مجلس الإدارة

٢٠٢٣/٧/

MINISTRY OF INDUSTRIAL AND MINERALS

STATE COMPANY FOR RUBBER INDUSTRIES AND TYRES

Announcement Number (6/ IRT / 2023)

The state company for rubber and tires industries one of Ministry of Industry and Minerals companies in Iraq. We are announce the availability of an opportunity to establish a new factory for recycling scrub tires in the form of participation and according to article 15 of companies law numbered 22 at 1997, in Baghdad governorate.

Participates can visit our company administration located in (AL Najaf governorate – AL Haydariah district –Karbala road) to get more information, During thirty days since the first published in the official newspaper.

Eng. Hayeder Nasser Dhaher
General Director and Chairman

2023/2/